
Minnesanteckning Sámien Suorssá rárrrie- Samiskt förvaltningsråd 26 september 2024 

Plats: Skájrrie/Samegården i Gávtjávrrie 

Närvarande: Erika Hjukström, Åsa Skum, Inger Anna Skum, Gunilla Sparrok, Lena Andersson, Pia 

Sjöberg, Margareta Hultgren 

 

1 Mötet öppnas 

 

2 Val av mötesordförande Erika Hjukström och mötessekreterare Åsa Skum 

 

3 Genomgång av föregående protokoll 

 

4 Genomgång av nuläget av samisk samordnare 

 

Snart planering julkorgar med lokal/samisk mat till alla vårdtagare i Sorsele 

kommun tillsammans med köket med Linus och Samesyrrorna Elisabeth, Susanne 

och Ella Maret 

 

Folkhälsorådet 

Familjer flyttar från kommunen , dels samiska språket som vi som kommun inte 

kan tillhandahålla men även otrygghet i skolan. I övrigt har vi en jättefin 

förskoleverksamhet och verkar vara detsamma på äldrevården. Rektorer jobbar 

för att hitta språkstöd enligt ledningen. 

Språksituationen är viktig att lösa för att hindra utflyttning av samiska familjer. 

 

Information om flyttande familjer 

Samiska förvaltningskommuner i Sorsele, Vindeln och Umeå har tillskrivit sina 

skolchefer/kommuner en skrivelse för att underlätta situationen för renskötande 

familjer som flyttar årligen mellan dessa kommuner. De ser problem att skriva 

in/skriva ut sina förskoleplatser 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Ks § 193 Dnr 2023/162–60 bifogas denna 

minnesanteckning 

Jobbar 30 procent på Lärcentrum i 3 månader  

 

Julla Majja och Biblioteket är BRA samarbetspartners. Igår hade vi en samisk 

teater i Suorssá, Den magiska vandringsstaven för barn i den nybyggda fina 

Arenan. 

 

Veärbmie samarbete fortgår. Mot vuxenutbildningar komvux mfl. Annonsera i t ex 

Framtidsvalet. Kommande ungdomssamråd i Skellefteå vecka 43. 



Vecka 43, Giellavahkku  - planering just nu med samiska lärare och bibblan. Samiskt 

språkcenter har många aktiviteter. Vill ni ha någon någon aktivitet? 

Jobbat lite med ”nytt” samråd, ringt runt. Vi har en punkt på agendan idag 

 

5. Kort genomgång av varje representant om nuläget 

 

7. Samrådsrepresentanter svar på utskick och hur vi går vidare? Grön är klarar 

personer just nu. 

Rans Sameby: Gunilla Sparrok  Nils Jonas Persson (Gunilla frågar Nils Jonas Persson, 
annars utse en ny representant) 

 
Grans Sameby: Inger Anna Skum  Åse Kaddik – (Inger Anna kollar upp och kommer 
med förslag)  

 
Ammarnäs Sameförening: Alf Anders Emanuelsson    Lena Andersson  - SF styrelse 
uppdrag att utse en ny ledamot. 

 

Seniorsamerna: Margareta Hultgren   Ronny Bergbladh 

 
Uno Viklund Elisabeth Andersson 

 
Sara Ajnnak      Åsa frågar Linda Maria Forsgren
    

 

Susanne Långberg     Jan Åke Olofsson Åsa frågar 

 

 
Pia Sjöberg (f rom 1/9) 

  
Chef för samisk samordning: Erika Hjukström  

 

Mötet tar beslut att  

Arvode från 1 januari 2025 utgår med 1000 kr/person och möte för ordinarie 

representant. 

Beslut att det utgår maximalt 40 000 kr/år urbudget 

Mötet tar beslut att även suppleanter kallas till möten, men har ingen rösträtt eller får 

inget arvode om ordinarie representant deltar 

 

 

Åsa Skum, Sorsele 30 september 2024 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


